
Памятка-инструкция по проверке электронной подписи (русская версия) 

1. Подписание документов в электронном сервисе Рокет Ворк происходит в рамках 
Соглашения об использовании электронного сервиса Рокет Ворк, размещенного в 
сети интернет по адресу: https://b2b.rocketwork.ru/. 
 

2. Подписание документов происходит на территории РФ, в соответствии с 
законодательством РФ, с соблюдением правила ЕС, в том числе Digital contract rules. 
 

3. Для проверки достоверности электронной подписи используйте Порядок проверки 
электронной подписи, который размещен в сети интернет по адресу: 
https://b2b.rocketwork.ru/. 
 

 

 

Instruction leaflet on verification of electronic signature (English version) 

1. Signing of documents in the Rocket WORK electronic service takes place within the 
framework of the Agreement on the use of the Rocket WORK electronic service posted 
on the Internet at: https://b2b.rocketwork.ru/. 
 

2. Signing of documents takes place on the territory of the Russian Federation, in accordance 
with the legislation of the Russian Federation, in compliance with the EU rules, including 
Digital contract rules. 
 

3. To verify the authenticity of the electronic signature, use the Electronic Signature 
Verification Procedure, which is available on the Internet at: https://b2b.rocketwork.ru/. 
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